

[19] Patents Registry
The Hong Kong Special Administrative Region
香港特別行政區
專利註冊處

[11] 1194910 A

[12]

SHORT-TERM PATENT SPECIFICATION
短期專利說明書

[21] Application No. 申請編號
14107282.6

[51] Int.Cl.⁸ A44C

[22] Date of filing 提交日期
16.07.2014

<p>[45] Publication Date of granted patent 批予專利的發表日期 24.10.2014</p>	<p>[73] Proprietor 專利所有人 LEE Kwok Leung Rm 36-37, 1/F Beverley Commercial Building 87-105 Chatham Road South Tsimshatsui, Kowloon HONG KONG 李國樑 香港</p> <p>[72] Inventor 發明人 LEE Kwok Leung 李國樑</p> <p>[74] Agent and / or address for service 代理人及/或送達地址 Benny Kong & Tsai Unit 19B Overseas Trust Bank Building No. 160 Gloucester Road Wanchai HONG KONG</p>
---	--

[54] A RING 一種戒指

[57] The present application provides a ring; and the ring is an annular body, and the annular body includes a cylindrical internal side surface (120) and a cannular external side surface (100); the annular body further includes a first end surface (110) connecting a top margin of the internal side surface (120) with a top margin of the external side surface (100), and a second end surface (130) connecting a bottom margin of the internal side surface (120) with a bottom margin of the external side surface (100). An accommodating chamber (111) is defined in the annular body; and the first end surface (110) and/or the second end surface (130) are passed through by the accommodating chamber (111) to form an opening of the accommodating chamber (111); a marking member (150) is arranged on an internal surface of the accommodating chamber (111) abutting the opening of the accommodating chamber (111). The present application is beautiful and elegant, and has a broad market prospect.

本實用新型提供了一種戒指，該戒指為一環狀物，該環狀物包括圓筒狀的內側壁(120)以及筒狀的外側壁(100)；該環狀物還包括連接所述內側壁(120)的頂緣和所述外側壁(100)的頂緣的第一端面(110)，以及連接所述內側壁(120)的底緣和所述外側壁(100)的底緣的第二端面(130)；所述環狀物上還開設有一納置腔體(111)；所述第一端面(110)和/或所述第二端面(130)被所述納置腔體(111)貫穿，以形成該納置腔體(111)的開口；該納置腔體(111)的靠近該納置腔體(111)的開口的內壁上設置有紀念標識件(150)。本實用新型美觀大方，具有廣闊的市場前景。

